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                    Jednání obecní rady 16.11 2020 v 16.hod.  v předsálí KD. Milín. 
 

                    Program:Kontrola usnesení z 9.11 2020. 

                                   Jednání s ředitelem ZŠ Milín. 

                                   Žádosti o  poražení stromů. 

                                   Cenové nabídky. 

                                   Žádosti. 
 

 

 

Účast dle presenční listiny. 
 

 

1.Rada schvaluje program jednání rady. 
 

 

Pro:5                                               Proti:0                                            Zdržel:0 
 

 

2.Rada za účasti ředitele ZŠ Milín projednala  cenové nabídky na projekt :Obnova školního 

hřiště v areálu ZŠ Milín. 
 

1.Tomáš Luks:187 000Kč. -není plátce DPH. 

 2.Milan Štastný:235650Kč .včetně DPH 

3.Deals management,a.s.:244178 vč. DPH 

 4.Petr Kouřimský 261 360vč. DPH.  
 

 

S projekcí  T.Luks bude uzavřena objednávka na vypracování projektu . 
 

 

Pro.5                                                Proti:0                                                  Zdržel:0 
 

 

3.Ředitel  ZŠ informoval radu o vyvěšeném rozpočtu školy na rok 2021. 
 

   Ředitel školy informoval radu o předložených dvou nabídkách na servis klimatizačního 

zařízení školy.Rada rozhodla o uzavření smlouvy s AZKLIMA na dobu neurčitou. 
 

   Ředitel školy informoval radu o cenových nabídkách na uzavření smluv na dodávky plynu 

a elektřiny  .Rada chválila uzavření smluv na nejvýhodnější nabídky na rok 2021.       
 

Pro:5                                                 Proti:0                                                 Zdržel:0 



4.Rada schválila finanční odměnu řediteli ŽŠ Milín za období červenec -listopad ve výši 10% 

přiznaných odměn  62 000Kč.  Čj:773/2020/MK/S.Založeno agenda ŽŠ. 
 

 

Pro:5                                                    Proti:0                                               Zdržel:0 
 

 

 

5.Rada vzala na vědomí zápis komise ŽP  o projednání žádostí o kácení dřevin.Zápis 

schvaluje.Čj.748/2020/MIL/S.Založeno podatelna. 
 

 

Pro:5                                                    Proti.0                                              Zdržel:0     
 

 

6.Rada schválila žádostí o pacht obecních pozemků na základě výzvy ze dne 14.10 2020. 

 Čj:781/2020/ MK/S.Založeno smlouvy. 
 

 

Pro:5                                                     Proti.0                                               Zdržel.0 
 

 

 

7.Rada vzala na vědomí cenovou nabídku na pasportizaci hřbitovů Slivice a 

Milín.Čj:755/2020/MIL/S. 
 

 

 

8.Rada vzala na vědomí cenovou nabídku na oplocení dětského hřiště v osadě 

Kamenná.Rada provedla místní šetření v Kamenné a rozhodla oplotit hřiště v roce 2021. 

Přítomen byl za občany Kamenné pan Kasperkevic.Dále rada provedla prohlídku ukončené 

akce -Revitalizace tůněk v parku Kamenná. 
 

 

 

9.Rada vzala na vědomí žádosti    o změnu ÚP obce Milín.Žádosti projedná 23.11 2020 na 

místě samém a s žadatelem .Vondrášek pracovní plošiny s.r.o.  
 

Rada rozhodla neprojednávat žádost o změnu ÚP  obce Milín č. 15.Důvodem je zamítavé 

stanovisko DI PČR Příbram ohledně sjezdů na pozemky.Předáno na SÚ Milín. 
 

Pro:5                                                Proti.0                                          Zdržel:0       
 

 

 

Zapsal:0                                                                                     

                                     

                             

 

                


